
PROCES VERBAL

Încheiat azi 28.03.2014  orele 11,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna
martie conform convocatorului înregistrat  la nr.1176/24.03.2014.

La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,d-na Berbecaru şi
dl.Vizonie,fiind absenţi motivat.În sala mai este prezent dl.Ciocan  Longin.

Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 9 voturi pentru.

Doamna secretar solicită domnilor consilieri să facă propuneri pentru
alegerea preşedintelui de şedinţă.

Este propus dl.Tudosiea şi ales cu 8 voturi pentru.
Dl. preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi

care este aprobată cu unanimitate de voturi.
1.Alegerea preşedintelui de şedinţă.
2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a
Riscurilor

Iniţiator:primar
Raportează:Preduţ Florian Cosmin

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea organigramei,ştatului de funcţii şi a
numărului de personal.

Iniţiator:primar
Raportează:Andronie Gabriela

4.Proiect de hotărâre cu privire la  rectificare buget.
Iniţiator:primar
Raportează:Condoiu Cecilia Ionela

5.Discuţii,întrebări,interpelări.
Se prezintă referatele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt.
Dl.Ciocan distribuie tuturor celor prezenţi în sală copii după poezii şi

articole decupate din ziare.
Dl.Ciocan:Acum un an de zile am venit cu nişte propuneri în faţa dvs. şi

care nu s-au realizat.Sunt în atenţia dvs.Referitor la monumentul eroilor,
dl.primar a spus că până la sfârşitul mandatului o să-l facă.Eu nu am speranţe.

Dl.Niţi:După ce se termină clopotniţa.
Dl.Ciocan:Tu ai participat cu ceva?
Dl.Niţi:Cu un milion.
Dl.primar:Consiliul local a participat cu 5000 de lei ,plus buldoexcavator
Dl.Ciocan:Vă mulţumesc,dar enoriaşii au contribuit şi ei pentru pictura

din interiorul bisericii şi s-au făcut donaţii personale şi pentru clopotniţă.
Puneam problema înfiinţării unui muzeu al satului în şcoala veche.Ar fi

frumos şi vă spun că dacă nu le adunăm acum,peste 3-4 ani nu o să mai găsiţi
niciun obiect.

Mai spuneam de monografia comunei.
Dl.primar:O avem pe a d-rei Chelu Ramona.
Dl.Ciocan:Ar trebui tipărită şi predată la ora de dirigenţie să ştie fiecare

copil de unde provine,ce s-a întâmplat în comuna lui,care au fost marile
personalităţi…În perioada 1918-1919 a existat în comuna Urluiasca un mare



avocat Milan Ionescu Berbecaru.Acest om a organizat înfiinţarea Partidului
Naţional Ţărănesc la nivelul judeţului Olt.Ulterior a fost trădat şi obligat să
plece din localitate şi nu se ştie unde a murit în închisoare.A dispărut numele de
Urluiasca şi aproximativ 95% din locuitorii satului sunt născuţi în Urluiasca.
Dvs.puteţi să hotărâţi să reveniţi la denumirea satului.

Dl.primar:Trebuie făcut refrendum.
Dl.Ciocan:Când s-au dat denumiri la străzi :strada Porumbeilor,

Sondelor,Trifoiului etc.trebuiau consultaţi şi cetăţenii.Măcar acum aţi putea lua
o hotărâre ca strada Principală să se numească Urluiasca.

Mai vreau să vă semnalez faptul că în jurul morii sunt tot felul de
gunoaie.Nu se poate aşa ceva.La fel e şi la dispensarul uman la toaleta din curte.

Când venim de  la Slatina la intrare dinspre Cucuieţi să mergeţi şi să
trasaţi cu pensula un A.Pe indicator scrie Cungre.

Domnii din Oteştii de Jos ne-au luat din teritoriu.Unde stă Nicu Bratu este
în satul Urluiasca,nu Oteştii de Jos.Indicatorul ar trebui mutat.

Dl.Niţi:Credeam că mata ai probleme personale cu Maria Steluţa.Ar trebui
să vii la noi la PSD cu aceste idei.

Dl.Ciocan:Staţia de microbuz  ar trebui luminată.Are şi ceas şi indică şi
temeratura.

Dl.primar:E racordat la iluminatul  public şi el funcţionază numai noaptea.
Dl.Ciocan:Am fost şi eu tânăr şi pe vremea mea se organizau hore.

Tineretul din ziua de azi e pus pe distrugeri.Au luat şuruburile de la bănci.
Dl.Stancana:Vreau să vă spun două versuri în care mă regăsesc şi eu

referitoare la părinţi.La alegerile viitoare ar trebui să participaţi de la un partid
eligibil şi să faceţi parte din consiliul local.

Dl.primar:Referitor la primul punct,riscul major în comună o reprezintă
inundaţiile în jurul Parcului 1.Anul acesta au fost inundate mai multe grădini şi
gospodăria lui Aurel Săndulescu.Au intervenit cei de la Slatina şi au promis că
vor regulariza 2,8 km la nivelul comunei.D-le Săndulescu chiar vă rog să ne
sprijiniţi să nu se mai întâmple inundaţii.Fiecare cetăţean riveram ar putea ceda
3-4 m pentru lărgirea şi adâncirea pârâului.

D-na Dicu.Când plouă,la noi e dezastru.
Dl.Nicolescu:La pod, trecerile prin vad sunt pline de richiţi şi arborete.

Dacă s-ar defrişa 50-100 de m ar fi bine.
Dl.Săndulescu:Refritor la cererea doamnelor Marica şi Zaharia,ca să

evităm multitudinea de documente evaluare,licitaţie…,dacă avem clauza ca să se
reînnoiască contractual prin act adiţional,zic să mai mergeţi pe un an,pe sumele
stabilite iniţial.

Cu organigrama sunt de acord ,că nu există modificări faţă de anul trecut.
Referitor la regularizare aş vrea să ştiu pe unde se face?
Dl.primar:2 km de la podul nou până la Neamţu şi 800 de m la Oteştii de

Sus.
Dl.Popa:De la Turcu până la Neamţu.
Dl.Săndulescu:Zic să tăiem arboretele din gârlă,să lărgim şi să

adâncim.La Oteştii de Jos trebuie făcut pe ambele părţi.Dacă protecţia malului la
cetăţeni nu se face bine vom fi afectaţi din nou.



Dl.primar:Avem o adresă pentru defrişarea arboretelui şi chiar vă rog să-i
anunţaţi pe cetăţeni să taie fiecare din dreptul lui.

Dl.Săndulescu:La mine sunt trei plute în zonă.Dacă puteţi să valorificaţi
în interesul primăriei.

Sunt de acord cu ordinea de zi.
Dl.Popa:Nu mai sunt şi alte elemente de risc?
De trei patru ani tot spun că ar trebui să luăm o hotărâre să aprobăm

dărâmarea tuturor coşmeliilor vechi părăsite.
Dl.Tudosiea:În anul 2004 am făcut această propunere pentru fraţii Stroe şi

mi s-a spus să mai aştept că nu mi s-a uscat cerneala.
Dl.primar:Pentru demolare trebuie carte funciară,proiect de demolare ,

autorizaţie.Nu putem lua noi o hotărâre.
Se supun la vot proiectele de hotărâre şi aprobate cu 9 voturi pentru.
Se declară închise lucrările şedinţei.

Preşedinte,                                                Secretar,
Florentin TUDOSIEA                          Gabriela ANDRONIE


